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Till Lunds kommunfullmäktige 
Fråga ställd till tekniska nämndens ordförande Jan Annerstedt 

 
Åtgärder för att följa upp beslut om omvandling 
av gräsytor till stadsängar 

Vi behöver sköta våra kommunala gräsytor och planteringar med hänsyn till bin och 
pollinatörer. I september 2019 beslutade tekniska nämnden att bifalla Miljöpartiets motion 
om att ombilda kommunala klippta gräsytor till ängar och blommande mark. Flera av 
kommunens gräsmattor bör ställas om till stadsängar och tekniska nämnden gavs av 
kommunfullmäktige den 27 februari 2020 i uppdrag att återkomma med vilka gräsmattor i 
Lunds kommun som kan ställas om till ängar.  
 
Tekniska nämnden har därutöver sedan tidigare beslutat att en prioriterad åtgärd för 
biologisk mångfald är att "stärka den biologiska mångfalden i skötselplaner i parker och 
kommunala anläggningar".  
 
Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande fråga till tekniska nämndens ordförande: 
 

Har kommunfullmäktiges beslut om omvandling av gräsmattor till  
stadsängar följts upp i tekniska förvaltningens beställning av skötsel? 

 

 
 
Karin Svensson Smith 
Miljöpartiet de gröna 
 
 


